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Tijdens het opruimen en ordenen van het archief van de Vereniging kwam ik zo veel leuke 

initiatieven en activiteiten tegen, dat ik besloten heb om een aantal daarvan te beschrijven. 

De bewoners van het eerste uur zullen zich wellicht een en ander hiervan herinneren, en voor 

latere bewoners wordt er een stukje historie verteld. In de vorige twee aflevering kwamen de 

eerste 20 jaar van de vereniging aan de orde. In dit laatste deel volgen een aantal 

gebeurtenissen uit de meest recente jaren van bestaan van de vereniging.In deze periode 

(1998) wordt Cees Wansdronk benoemt tot ere lid van de verenniging, vanwege 20 

jaarbestuursl;idmaatschap. Ik heb enkel het archief als bron gebruikt, en mochten er 

daardoor personen of aspecten niet worden genoemd, dan zijn aanvullingen van harte 

welkom: janrietsema@wanadoo.nl. 

Jan Rietsema. 

 

 

In 1989 wordt een lustrumfeest georganiseerd omdat de huizen in de buurt 25 jaar geleden 

werden bewoond. ’s Middags is er een fiets-puzzeltocht door Geldrop en de omgeving, en ’s 

avonds is er een feestelijke avond in een tent op het Eversveld. Mark Droogleever Fortuyn, 

voorzitter vanaf  1988, houdt een feestrede, waarin hij terugblikt op verschillende aspecten 

van de gemeenschappelijke belangenbehartiging. Vijf jaar later in 1994 wordt er opnieuw een 

lustrumfeest georganiseerd. Het team Wansdronk / Droogleever wint de puzzeltocht met de 

volgende limmerick: 

Een bewoner van het Eversveld 

die weet wat in het leven telt 

een lustrum in een grote tent 

maakt hem vrolijk en content 

maar hij blijft zuinig op zijn geld. 

Deze laatste regel slaat op het feit, dat de buurtbewoners wel feest wilden vieren, maar het 

mocht niet te veel kosten. De traditie die zo ontstaan is om aan het lustrum op feestelijke 

wijze aandacht te besteden wordt voortgezet in 1999 en in 2004. 

 

Eind jaren 80 moeten op last van de Gemeente uit olietanks die niet meer in gebruik zijn de 

restanten olie worden verwijderd, de tank schoongemaakt en de tank onklaar worden 

gemaakt. Het wordt aanbevolen om de tank vervolgens met zand te laten vullen. Dit alles om 

toekomstige milieuschade te voorkomen. Een drietal buurtbewoners ontwikkelen een 

alternatieve methode om de tank te reinigen, die volgens hen een aantal voordelen heeft t.o.v. 

de gehanteerde methodes. De methode is gebaseerd op een speciale wijze van afzuigen van de 

olie gevolgd door een bacteriologische reiniging. Men heeft hierover overleg met TNO, met 

het Directoraat Generaal Mileubeheer van het Ministerie van VROM en met de Gemeente 

Geldrop. Uiteindelijk gunt de overheid hen niet de tijd en ontbreekt het aan financiën om 

aannemelijk te maken dat de nieuw ontwikkelde methode vergelijkbaar is met de bestaande 

methodes of zelfs beter. De Gemeente is ook overtuigd dat “het Ministerie van VROM over 

voldoende deskundigheid beschikt om de beperkte keuzes voor te schrijven”. 

 

In 1999 werken een aantal bewoners van de buurt mee aan een culturele manifestatie van 

“Blauw Hout”. Gedurende een week worden in zes garages door verschillende kunstenaars 

een installatie voorbereid, die in het daarop volgende weekend voor het publiek geopend zijn. 

Onze buurt is hiervoor uitgekozen omdat het zo’n mooie locatie is en gunstig gelegen bij het 

centrum. 

 



Het huidige kleurenschema van het verfwerk dateert uit 1995, toen op een algemene 

ledenvergadering een viertal kleurenschema’s werden gepresenteerd door onze buurtbewoner 

Hans Havers. Na een discussie over de verschillende mogelijkheden, het inwinnen van verf-

technisch advies en het opvragen van diverse offertes, schildert de firma Kuiten een 

proefwoning aan De Lammert 2 in de nieuwe kleuren. Dit leidt te veel enthousiaste en ook 

enkele kritische reacties waarna een aantal aanpassingen in het oorspronkelijke 

kleurenschema worden aangebracht. In 1997 wordt het schilderwerk aan 60 woningen 

afgerond, en worden een aantal woningen in eigen beheer in de nieuwe kleuren geschilderd. 

Het kleurenschema wordt nog steeds aanbevolen om de uniforme uitstraling van de buurt te 

behouden en daarmee de bij te dragen aan de waarde van woningen in de wijk. De kleurcodes 

van het schema zijn te vinden op de website: www.eversveld.nl . 

 

Begin jaren 90 wordt er aan een groot aantal huizen diverse bouwkundige reparaties 

aangebracht. Door de Vereniging is eerst een bouwkundig adviesbureau ingehuurd, die de 

woningen op gebreken heeft geïnspecteerd. Op basis van de rapportage hiervan worden er 

reparaties uitgevoerd aan kozijnen, metselwerk, balkonhekjes, hang- en sluitwerk, dakgoten, 

enz. Door de collectiviteit loopt het kortingspercentage op tot 15%. 

 

In 1997 start een commissie “Veiligheid en Zorg” na te denken over het geschikt maken van 

de woningen om er zo lang mogelijk zelfstandig te blijven wonen. Hierbij wordt veiligheid, 

zorg en dienstverlening mee genomen. Er worden contacten gelegd met diverse instanties en 

deskundigen. Dit resulteert in een project dat door de Gemeente wordt voorgedragen voor een 

subsidie uit het Provinciale “Vitaal Grijs” programma. Helemaal gespecificeerd door de 

bewoners wordt er anderhalf jaar lang gepionierd om te kijken welke apparatuur het beste 

werkt. Dertien woningen worden vervolgens voorzien van het systeem en het project met als 

kartrekker Wim Bähler trekt nationaal veel aandacht.  
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Tot slot 

Behalve in het papieren archief zitten er veel herinneringen in de hoofden van de 

oorspronkelijke bewoners. Enkelen hebben dan ook een aantal aanvullingen gestuurd, naar 

aanleiding van deel 1 en 2 van deze kroniek. Er blijkt in de loop der jaren veel met 

maatregelen tegen de wateroverlast te zijn geexperimenteerd. Mark Drooglever Fortyn en 

wijlen Henk Spaa experimenteerden al vroeg met waterglasinjecties in de gevelstenen, net 

onder het maaiveld. Frits Caririere, bewoner van de Lammert haalde een herinnering op van 



zijn vroegere buurman Piet Zalm, die wist dat er op de plek van de “Eversveld-wijk” een ven 

was geweest, waarin hij in zijn jeugd wel had zitten te vissen!  

In het eerste deel van de Kroniek noem ik de tuincommissie. De genoemde commissie is op 

initiatief van een grotere groep bewoners, dan de genoemde leden voor het eerst bij elkaar 

gekomen onder voorzitterschap van dhr. Fortanier. Dank jullie wel voor de aanvullingen. 


